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Mødereferat fra bestyrelsesmøde 17 januar 2021 
 

Mødedeltagere: 
Marie 
Klaus 
Leif 
Kaja 
Hans 
 
Pkt. 1 Siden sidst: 
Der er udarbejdet forslag til to skrivelser, der skal omdeles til beboerne i vores forening  
Første skrivelse omhandler forslag om at bestyrelsen arbejder videre indtil næste ordinære 
generalforsamling i 2022. 
Den anden skrivelse beskriver bestyrelsens arbejde med indførelse af hastigheds regulerende 
foranstaltninger, og her oplyser Marie, at dette arbejde egentlig blot er en videreførelse af, hvad 
bestyrelsen fik mandat til på generalforsamling i 2019 
De to forslag, der er udarbejdet af vejteamet færdiggøres af Klaus og Marie 
 
Pkt. 2. Nyt fra kasserer: 

Kasserer  

Saldo for driftskonto pr. 01.01.2021:  88.551,31Kr 
Saldo for Vejfond 325.153,80 Kr. 

Fest konto 6.910,91 Kr. 
 
Pkt. 3 Nyt fra Vej-team 
I forbindelse med at vi havde isglatte veje var der ikke saltet, og Leif forsøgte at kontakte 
Flemming Høeg, men han var ikke til at træffe. 
For at få en mere stabil aftale om gennemførelse af vinterforanstaltninger (snerydning og saltning) 
har teamet kontakte C J Have & Anlæg, der har fremsendt et meget rimeligt tilbud. 
Vi godkendte vil gøre brug af tilbuddet, og Vejteamet meddeler at vi her accepteret hans tilbud 

 
Pkt. 4. Nyt fra Web-master: 
Intet at tilføje 
 

Pkt. 5. Nyt fra Festudvalget 

Da vi fortsat er ramt af restriktioner under Corona epidemien er der ikke basis for at arrangere 
noget endnu. Fastelavnsfest bliver der ikke noget af med de gældende restriktioner 

 
Punkt 6. Planlægning af generalforsamlingen: 

 
Se punkt 1 
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